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Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képvisel� Testületének 2006. augusztus 28-án 
megtartott munkaterv szerinti ülésér�l. 
 
 
Jelen vannak: A Polgármester, a Jegyz�, a települési képvisel�k a mellékelt jelenléti ív szerint, 
illetve a meghívott vendégek és az Ügyvédi Iroda képvisel�i. 
 
 
Benkó István polgármester: Köszöntöm a képvisel�-testület megjelent tagjait, köszöntöm a 
napirendi pontok el�adóit. Külön köszöntöm a Pensió Kft. Ügyvezet� Igazgatóját, aki egy rövid 
tájékoztatást fog adni.  A határozatképesség megállapítása után az ülést megnyitom. Tájékoztatom a 
jelenlév�ket, hogy az ülésr�l hanganyag készül. Távolmaradását, illetve kés�bbi érkezését jelezte 
Kiss Tamás, László Ferenc és Nagy László települési képvisel�. 
 
 
Jegyz�könyv hitelesít�nek Zemen József képvisel� urat javaslom felkérni. 
 
 
A Képvisel�-testület tagjai 8 igen, 1 tartózkodási szavazati  aránnyal Zemen József települési 
képvisel�t megválasztották jegyz�könyv hitelesít�nek.  
 
Benkó István polgármester: Napirend el�tti megtárgyalásra javasolom a lejárt határidej� 
határozatok végrehajtásáról szóló jelentést. Kérdezem, hogy a kiadott  jelentéssel kapcsolatban 
észrevétel, kérdés van-e ?  
 
A mai postával kaptam kézhez a Tápió-Hajta Vizgazdálkodási Társulás válaszlevelét a Alsó-Tápió 
meder kotrásával kapcsolatban, melyet a T. Képvisel�-testületnek felolvasok. 
 
A Képvisel�-testület tagjai 9 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal elfogadták a lejárt határidej� 
határozatokról szóló jelentést, és az alábbi határozatot hozták: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete elfogadta a lejárt határidej� 
határozatok végrehajtásáról szóló jelentést.  
 
Határid�: 2006. augusztus 28. 
Felel�s: Benkó István polgármester 
 
 
Benkó István polgármester: Javaslatot teszek a meghívóban szerepl� napirendi pontok 
tárgyalására, illetve tájékoztatom a Képvisel�-testület tagjait, hogy a Móra Ferenc Általános Iskola 
létszámcsökkentésével kapcsolatban még egy beadvány került kiosztásra. Az ülés végén még 1-2 
rövid bejelentést kellene megbeszélnünk. 
Javaslom a T. Képvisel�-testületnek, hogy a meghívótól eltér�en els� napirendi pontként adjunk 
lehet�séget a Pensió 17. Kft. Ügyvezet� Igazgatójának, Süll�s Gyula úrnak, hogy tájékoztatását 
tegye meg.  
 

2 
 



 
Lukács István: Véleményem szerint a Móra Ferenc Általános Iskola létszámcsökkentése c. 
napirendi pontot nem kellene zárt ülés keretében tárgyalnunk. 
 
Lányi György: Véleményem szerint a M�vel�dési Ház Igazgatójának vezet�i megbízatásáról való 
lemondását is tárgyalnunk kellene, méghozzá zárt ülés keretében.  
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal egyetértett az alábbi napirendi pontok 
tárgyalásával: 
 
NAPIRENDI PONTOK: 
 
1./ 2006. I. félévi költségvetési beszámoló megtárgyalása  
 
 El�adó: Benkó István polgármester  
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
   Horinka László, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
   Mázás Istvánné pénzügyi csoportvezet� 
 
2./  Sülysáp Nagyközség temet�fenntartásáról és temetkezésr�l beszámoló 
 
 El�adó: Farkas Ferenc temetkezési vállalkozó 
 
3./ A háziorvosi körzetek beszámolója munkájukról 
 
 El�adó: háziorvosok 
 
4./ Központi Orvosi Ügyelet beszámolója munkájáról 
 
 El�adó: Központi Orvosi Ügyelet Vezet�je 
 
5./ Véd�n�k munkájáról beszámoló  
 
 El�adó: Véd�n�k 
 
6./ E g y e b e k: 
 a./ Pensió 17. Kft. ajánlata közétkeztetésre 
 
  El�adó: Benkó István polgármester  
 
 b./  Sülysápi Polgár�rség Kht. támogatási kérelme 
 
  El�adó: Horinka László, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
 c./ Tájékoztató a Bursa Hungarica fels�oktatási önkormányzati ösztöndíj pályázatról 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
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 d./ Sülysáp Szabadid� S.E. területvásárlási kérelme 



 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 e./ Wass Albert M�vel�dési Központ és Könyvtár Vezet�jének  
  internetezéssel kapcsolatos beadványa 
 
  El�adó: Uzseka Norbert igazgató  
 
 f./ Árajánlatok az orvosi ügyelet átalakítására 
 
  El�adó: Benkó István polgármester  
 
 g./  Hunyadi u. - Akácfa u. - Nyárfa u. által határolt terület közvilágítási ügye 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 h./ Koziczh Zoltánné ingatlanvásárlási ügye (szóbeli el�terjesztés) 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
  
 i./  Varga Zoltán ingatlanvásárlási ügyelet 
   
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 j./ Kérelem kezel�i jog rendezésére (Úri 305/6 hrsz.) 
 
  El�adó: Benkó István polgármester  
 
 k./ Biela Péter Sülysáp, Iskola u. 1. szám alatti lakos kerítés ügye  
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 l./ Múzeumi ügyintéz� beadványai 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 m./ Helyi választási bizottság megválasztása 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 n./ Köztisztasági rendelet módosítása 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 o./ Móra Ferenc Általános Iskola létszámcsökkentése 
 
  El�adó: Horváth Attiláné igazgató  
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ZÁRT ÜLÉS : 
 

 p./ Gál Istvánné Sülysáp, Vak Bottyán u. 104. szám alatti lakos lakásfenntartási 



  támogatás ügye  
 
  El�adó: Zemen József, a Népjóléti és Rehabilitációs Bizottság elnöke  
 
 q./ Uzseka Norbert lemondása vezetési megbizatásáról 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 r./ Dr. Fábián Gábor utazási hozzájárulási kérelme  
 
  El�adó : Benkó István polgármester  
 
 
 
6.a./ NAPIRENDI  PONT: 
Pensió 17. Kft. ajánlata közétkeztetésre 
 
 
Benkó István polgármester: Felkérem Süll�s Gyula urat, a Pensió 17. Kft. ügyvezet� igazgatóját, 
hogy tegye meg rövid ismertet�jét. 
 
 
Süll�s Gyula ügyvezet� igazgató: Cégünk sok helyen folytat közétkeztetést, f�leg Budapest 
területén, de több településen is. Volt egy ajánlatunk, amit a Polgármester Úr részére átadtunk. 
Kiszállításos rendszerben átvennénk a konyha üzemeltetését. Maximum két év múlva lehet szó 
arról, hogy egy nagyméret�, háromezer adagos f�z�konyhát alakítunk ki. A volt rend�rség épületét 
szeretnénk megvásárolni, melynek a tet�téri részében egy 10 szobás panziót is szeretnénk 
kialakítani. Számunkra els�sorban a közétkeztetés a fontos feladat. Ha létrejön a háromezer adagos 
báziskonyha, akkor legalább 35-40 új munkahelyet tudnánk kialakítani. Jelenleg a kiszállításos 
módszert tudjuk kialakítani a XVII. kerületb�l, hiszen ott is üzemel konyhánk. Célunk, hogy jó 
szolgáltatást nyújtsunk. Jelenleg naponta 55 ezer adag ebédet f�zünk. Aránylag jók a referenciáink. 
Mi mindenképpen szolgáltatók kívánunk lenni. Mi már akár szeptember elsejét�l szeretnénk 
szolgáltatni. Nekünk az alapokat meg kell teremteni ahhoz, hogy hosszú távon jól m�ködjünk, ezért 
is szeretnénk saját ingatlanban m�ködtetni a konyhát. Még nem volt olyan kérés felénk, amit ne 
tudtunk volna megoldani, megbeszélni.  Kérdéseikre szívesen válaszolok. 
 
Benkó István polgármester: Köszönöm a tájékoztatót. Véleményem szerint ez nem egyszer� 
dolog. A konyha jelenlegi létszáma nem kerülhet az utcára, �ket átvennék, és végül a cég még meg 
is vásárolná a volt rend�rség épületét. Kérdezem, hogy kinek van kérdése, észrevétele? 
 
Hozzászólók: Kecser István, Horinka László 
 
 
Benkó István polgármester: Az elhangzott javaslatokat támogatni tudom, egyetértek azzal, hogy 
egy sz�kebb körben üljünk le tárgyalni, és kell� id�ben tájékoztassuk a fejleményekr�l a Képvisel�-
testületet.  
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A Képvisel�-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a PENSIÓ 17. Kft. 
ajánlatát közétkeztetésre vonatkozóan, melyet jónak tart. 
Felkérik a Polgármester Urat, a Pénzügyi Bizottság Elnökét és az Oktatási, Kulturális és Sport 
Bizottság Elnökét, hogy további tárgyalásokat folytassanak a Kft. Vezet�ivel. A tárgyalások 
eredményér�l a Képvisel�-testületet folyamatosan tájékoztatni kell. 
 
Határid�: folyamatos, illetve 2007. január 1. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
  Horinka László, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
  Cseri Péter, az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke 
 
 
 
1./ NAPIRENDI PONT: 
2006. I. félévi költségvetési beszámoló megtárgyalása  
 
 
Benkó István polgármester : Egy komplett el�terjesztést kaptunk, melyet a bizottságok is 
megtárgyaltak. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás van-e az el�terjesztéssel kapcsolatban? 
 
Horinka László, a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság tagjai ellenszavazat nélkül 
támogatták a költségvetési beszámoló elfogadását. 
 
Lukács István: Javaslatot szeretnék tenni arra vonatkozóan – mivel elég nehéz hónap következik -, 
hogy mától kezdve az 50 eFt, vagy feletti számlák kiegyenlítése a Polgármester és a Pénzügyi 
Bizottság Elnökének együttes megbeszélése alapján történjen. Ne legyenek a hátralév� id�ben ki 
nem fizetett számlák.  
 
Benkó István polgármester: A m�ködést biztosítani kell. Ha a Horinka Úr ráér, és be tud jönni a 
Hivatalba, akkor legyen így. 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 
12/2006. (VIII. 28.) sz. rendelete 

2006. félévi költségvetésér�l 
 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata az Államháztartásról  szóló többször módosított 1992. évi 
XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2006.évi költségvetésér�l szóló 2005. évi CLIII. 
törvény alapján 2006. évi költségvetésér�l az alábbi rendeletét alkotja meg:  
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Sülysáp Önkormányzat  
2006. félévi költségvetése 

 
 
1.§. Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 2006. félévi költségvetését 
 



472.099 E Ft bevételi 
441.762 E Ft kiadási állapítja meg. 

 
 
 
2.§. A pénzforgalmi bevételek részletezését az 1. sz. melléklet tartalmazza, a közoktatási 
normatívák jogcím szerinti megoszlásával együtt. 
 
3.§.(1) Az 1.§.-ban megjelölt kiadási f�összeg címenkénti (költségvetési szervenkénti) megoszlását 
2.sz. melléklet tartalmazza . 
(2) A Polgármesteri Hivatal és a részben önálló költségvetési szervek kiadásainak kiemelt 
el�irányzatonkénti megoszlását a 3. sz. melléklet tartalmazza . Az átadott pénzeszközök 
részletezését a 3/a. sz. melléklet tartalmazza.  
(3) Az Önkormányzat költségvetésében 106 999 e Ft általános tartalékot , valamint 59.436 e Ft 
pénzmaradványt határoz meg. 
 
4.§. (1) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról szóló többször 

módosított 1992. évi XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2006. évi 
költségvetésér�l szóló 2005. évi CLIII. törvény rendelkezései az irányadók .  

(2) Jelen rendelet 2006. év július hó 1. napjával visszamen�legesen lép hatályba. 
(3) A rendelet kihirdetésér�l a jegyz� a helyben szokásos módon gondoskodik a hirdet�táblán 
történ� kifüggesztéssel . 
 
5.§. 
2. Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról szóló többször módosított 

1992. évi XXXVIII. törvény és a 306/2002. (XII.27.) Korm. rendelet valamint a Magyar 
Köztársaság 2006. évi költségvetésér�l szóló 2005. évi CLIII. törvény rendelkezései az 
irányadók.  

(2) A rendeletet a helyben szokásos módon, hirdet�táblán történ� kifüggesztéssel kell kihirdetni. 
Kihirdetésér�l a jegyz� gondoskodik. 

 
Sülysáp, 2006. augusztus hó 8. 
 
 
 
 

 Benkó István     Gulyásné dr. Gál Ilona 
    polgármester                                                          jegyz� 
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A Képvisel�-testület 7 igen, 1 nem és 2 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a 2006. I. félévi 



költségvetési beszámolót, melynek során az alábbi javaslatot fogadta el: 
 
Felkérik a Polgármestert és a Pénzügyi Bizottság Elnökét, hogy 2006. október 1. napjáig minden 
200 eFt vagy attól nagyobb összeg� számla kiegyenlítése együttes megbeszélésük alapján történhet. 
 
Határid�: folyamatos, illetve 2006. október 1. 
Felel�s: Benkó István polgármester 
  Horinka László, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
 
Lukács István: Napirendi ponton kívül szeretnék egy javaslatot tenni: a Polgármesteri Hivatalban 
dolgozó köztisztvisel�k közül van olyan, aki évek óta nem tudta kivenni a szabadságát. 
Megfontolás tárgyává kellene tenni, hogy esetleg jutalomként kerüljön kifizetésre 
szabadságmegváltásként egy jelképes összeg. Ezt véleményem szerint a Pénzügyi Bizottságnak is 
érdemes lenne tárgyalnia, és akkor az utolsó ülésen err�l döntés is születhetne.  
 
Benkó István polgármester:  Én úgy gondolom, hogy a Hivatal dolgozói közül senki nincs 
akadályoztatva a szabadság kivételében, mindenkinek a szabadság kérelmét alá szoktam írni.  
 
2./ NAPIRENDI PONT: 
Sülysáp nagyközség temet�fenntartásáról és temetkezésér�l beszámoló 
 
Benkó István polgármester: Az el�terjesztést a bizottságok tárgyalták. Kérdezem, hogy 
kiegészítés, hozzászólás, kérdés van-e valaki részér�l? 
 
Hozzászólók: Farkas Ferenc, Lányi György, Kecser István. 
 
Benkó István polgármester: A szemetek halmaza mindegyik temet�ben problémát jelent. 
Véleményem szerint rendbe kell tenni a temet�ket.  
 
A Képvisel�-testület 9 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta és elfogadta a 
nagyközség temet�fenntartásáról és temetkezésr�l szóló beszámolót. 
 
Határid�: 2006. augusztus 28. 
Felel�s: Farkas Ferenc temetkezési vállalkozó 
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Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�:  A Településfejlesztési és a Pénzügyi Bizottság együttes ülésén 
olyan feladattal bíztak meg, hogy kérjek árajánlatot mindkét temet�ben 50—50 fér�helyes urnafal 
készítésére. Sajnos az árajánlatok még nem érkeztek meg. Továbbá szó volt arról, hogy a sápi 
ravatalozóban az új h�t� bels� tartórésze hiányzik, erre is árajánlatot kértem, melyek szintén még 
nem érkeztek meg.  
 
Benkó István polgármester: Véleményem szerint, ha az árajánlatok megérkeznek, akkor a 



bizottság döntsön a kérdésben. 
 
 
3./ NAPIRENDI PONT: 
A háziorvosi körzetek beszámolója munkájukról 
 
Benkó István polgármester: Jelezni szeretném, hogy a testületi ülésre meghívásra került dr. Vas 
Csaba városi tisztif�orvos úr. A meghívásnak szabadsága miatt nem tudott eleget tenni, viszont 
levelet kaptam az ÁNTSZ-t�l, melyben leírásra került, hogy a háziorvosi beszámolókat 
megfelel�nek és elfogadhatónak tartják.  
 
Hozzászóló: Kecser István 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta és elfogadta a háziorvosi 
körzetek munkájáról szóló beszámolót. 
 
Határid�: 2006. augusztus 28. 
Felel�s: háziorvosok 
 
 
4./ NAPIRENDI PONT: 
A Központi Orvosi Ügyelet beszámolója munkájáról 
 
Benkó István polgármester: Kérdezem, hogy van-e valakinek hozzászólása, kérdése az 
el�terjesztéssel kapcsolatban? 
 
Hozzászólók: Lányi György, Dr. Papp Ágostonné, Lukács István, Kecser István, Szücsi Csaba, 
Horinka László 
 
Benkó István polgármester: Mindhárom községnek külön-külön szerz�dése van a céggel. Azért 
döntöttünk így, mert volt olyan, amikor fél évig is meg kellett el�legezni a többi község pénzét, 
mire kifizették. Ma már mindegyik község fizeti a saját részét. Szerintem ezt a döntést meg kell 
most hozni, a bizottság javasolja az emelést, én is egyetértek azzal, hogy szeptember 1-t�l meg kell 
adni az emelést.   Ezt az ügyeleti rendszert l985. évben indítottuk el, azóta jól m�ködik, a lakosság 
hozzászokott, ha ez megsz�nne, nem lenne egy jó lépés. Ne veszélyeztessük az ügyelet m�ködését.  
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Cseri Péter települési képvisel� az ülésre megérkezett. 
 
Dr. Marosi Gyöngyi, az Ügyelet vezet�je: Mindhárom község részére eljuttattam a beszámolót. 
Az idei költségvetés készítésénél még nem tudtam, hogy nem fogok orvost találni. A pályázat 
elnyerésénél arról volt szó, ha központi ügyelet leszünk, akkor az OEP-t�l 30 %-kal magasabb 
támogatást kapunk. Mivel a környéken többet fizetnek ügyeleti díjként, így mindegyik orvos 
elment. Most fiatal orvosokat sikerült találni, akik vállalják az ügyeletet, de fél�, hogy egy id� után 
�k is elmennek, magasabb díjazásért. A környez� településeken már 1.500.- Ft-ot fizetnek.  
 



A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal elfogadta az alábbi határozatot: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Központi Orvosi 
Ügyelet munkájáról szóló beszámolót, és azt elfogadja. 
 
A Képvisel�-testület egyetért a fenntartási összeg 25 %-os megemelésével 2006. szeptember 1-t�l 
kezd�d�en az orvosi ügyelet további zökken�mentes ellátása érdekében. 
 
Határid�: 2006. szeptember 1. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
  Dr. Marosi Gyöngyi, az Orvosi Ügyelet vezet�je 
 
5./ NAPIRENDI PONT: 
Véd�n�k munkájáról beszámoló  
 
Benkó István polgármester: Az ÁNTSZ -t�l kapott levélben kitérnek arra is, hogy a véd�n�k 
munkájával is maximálisan elégedettek. Mivel szóbeli kiegészítés, kérdés, illetve hozzászólás az 
el�terjesztéshez nincs, megköszönöm a véd�n�k végzett munkáját, további munkájukhoz er�t, 
egészséget kívánok.  
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta és elfogadta a véd�n�k 
munkájáról szóló beszámolót. 
 
Határid�: 2006. augusztus 28. 
Felel�s: véd�n�k 
 
6/o./ NAPIRENDI PONT: 
Móra Ferenc Általános Iskola létszámcsökkentése 
 
Hozzászólók:  Cseri Péter, Kecser István, Lukács István, Horinka László, Lányi György 
 
 
A Képvisel�-testület 8 igen és 3 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Móra Ferenc Általános 
Iskola létszámcsökkentéssel kapcsolatos kérelmét és úgy döntött, hogy nem vonja vissza az erre az 
évre es� bér és járulékok összegét.  
 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy biztosítja a 850 eFt összeg� végkielégítés összegét az 
általános tartalék terhére, továbbá biztosítja a tizenharmadik havi illetmény id�arányos részét, 
mintegy 150 eFt-ot, szintén az általános tartalék terhére. 
 



Felkérik a Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportját, hogy az intézmény költségvetését emelje 
meg 1 mFt-tal, azaz Egymillió forinttal. 
 
Határid�: 2006. szeptember 15. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
  Horváth Attiláné, a Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója 
  Mázás Istvánné, a Polgármesteri Hivatal Pénzügyi csoportvezet�je 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�:  Mint az el�terjesztésben is látható a Móra Ferenc Általános Iskola 
Igazgatójának másik kérése az volt, hogy mivel a Központi Iskolában a 2006/2007. tanévben két 
harmadik osztály indul (14 és 17 f�vel), így kéri a Képvisel�-testület döntését az osztályok 
esetleges összevonásával kapcsolatban. Az Igazgató Asszony kérését az Oktatási, Kulturális és 
Sport Bizottság is tárgyalta, javaslatuk szerint nem lenne célszer� összevonni a két osztályt.  
 
Hozzászólók:  Cseri Péter, Kecser István, Lukács István  
 
A Képvisel�-testület 7 igen és 4 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Móra Ferenc Általános 
Iskola Igazgatójának tájékoztatását a 2006/2007. tanévben induló két harmadik osztály esetleges 
összevonásával kapcsolatban. 
 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy a 2006/2007. tanévben induló két harmadik osztályt 
összevonja. 
 
Felkérik a Móra Ferenc Általános Iskola Igazgatóját az összevonással kapcsolatos intézkedések  
megtételére. 
 
Határid�: 2006. augusztus 31. 
Felel�s: Horváth Attiláné, a Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója 
 
Benkó István polgármester:  A Móra Ferenc Általános Iskola Igazgatójának van még egy 
beadványa, ami arról szól, hogy a tantárgyfelosztásuk készítésekor derült ki, hogy egy 
pedagógusállásra nincs órafedezet, ezért ebben a kérdésben is kéri a Képvisel�-testület döntését.  
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Móra Ferenc Általános 
Iskola Igazgatójának beadványát, miszerint a 2006. évi LXXI. törvény alapján a tantárgyfelosztásuk 
készítésekor derült ki, hogy egy pedagógus állásra nincs órafedezetük.  
 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy órafedezet hiányában egy státusz visszavonásra kerüljön a 
Móra Ferenc Általános Iskolában. 
 
Felkérik az Iskola Igazgatóját a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határid�: 2006. augusztus 31. 



Felel�s: Horváth Attiláné, a Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója 
 
 
6/e NAPIRENDI PONT: 
Wass Albert M�vel�dési Központ és Könyvtár Vezet�jének internetezéssel kapcsolatos 
beadványa 
 
 
Hozzászólók: Horinka László, Kecser István, Cseri Péter 
 
A Képvisel�-testület 10 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Wass Albert 
M�vel�dési Központ és Könyvtár Vezet�jének internetezéssel kapcsolatos beadványát. 
 
A Képvisel�-testület egyetért azzal, hogy a jöv�ben az internet használatáért 200.- Ft/óra térítési díj 
beszedése kerüljön bevezetésre. 
 
Felhívják a M�vel�dési Központ és Könyvtár Vezet�jének a figyelmét arra, hogy a befolyt összeget 
a géppark karbantartására és felújítására fordítsák, illetve az internet-használati szabályzat is 
kerüljön módosításra. 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt, hogy Polgármesteri Hivatal Informatikusának munkarendjét úgy 
szíveskedjen módosítani, hogy havi 10 órát fordíthasson a M�vel�dési Központ számítógépeinek 
karbantartására. 
 
Határid�: 2006. szeptember 1., illetve folyamatos 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
  Wass Albert M�vel�dési Központ és Könyvtár Vezet�je 
 
 
 
6/b. NAPIRENDI PONT: 
Sülysápi Polgár�rség Kht. támogatási kérelme 
 

20 
 
 
Benkó István polgármester:  Én még nem találkoztam a Polgár�rséggel, a Rend�rség a 
beszámolójában sem említette a létezésüket. Véleményem szerint a szeptemberi ülésre meg kellene 
hívni a Polgár�rség Vezet�jét, hogy be tudjon mutatkozni a Képvisel�-testület tagjainak, és 
tájékoztatást adjon elképzeléseikr�l. 
 
Hozzászólók: Horinka László, Kiss Tamás, Cseri Péter, Zemen József, Szücsi Csaba 
 
A Képvisel�-testület 7 igen, 2 nem és 2 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Sülysápi Polgár�rség 



Kht. támogatási kérelmét. 
A Képvisel�-testület egyetért azzal, hogy 2006. szeptember 1. napjától kezd�d�en 2006. december 
31. napjáig 250.000.- Ft, azaz Kett�százötvenezer forint támogatást nyújt a Polgár�rség részére. 
 
A Képvisel�-testület tagjai továbbá egyetértenek azzal, hogy a Polgár�rség Vezet�jét a szeptemberi 
testületi ülésre meg kell hívni, hogy elképzeléseikr�l egy rövid tájékoztatást adjon. 
 
Felkérik a Polgármester Urat, hogy a támogatási szerz�dést szíveskedjen aláírni, illetve intézkedjen 
a támogatási összeg kifizetésér�l. 
 
Határid�: 2006. szeptember 1. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
 
6/c. NAPIRENDI PONT: 
Tájékoztató a Bursa Hungarica fels�oktatási önkormányzati ösztöndíj pályázatról 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�: Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság tárgyalta a tájékoztatót 
és az volt a javaslatuk, hogy az „A” típusú pályázati lehet�séget legfeljebb 10 f� részére havi 
5.000.- Ft összeggel kellene támogatni. A pályázati anyag átolvasása után derült ki, hogy mindkét 
típusú támogatásra kell pályázni, legfeljebb az egyiket el fogják utasítani. Így a határozati javaslatot 
úgy lenne praktikus módosítani, hogy a Képvisel�-testület a pályázatot támogatja legfeljebb 10 f� 
részére havi 5.000.- Ft-tal. 
 
Hozzászóló: Cseri Péter 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Bursa Hungarica 
fels�oktatási ösztöndíj pályázatról szóló tájékoztatót. 
 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy támogatja a pályázati lehet�séget legfeljebb 10 f� részére 
havi 5.000.- Ft összeggel.  
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Felkérik a Jegyz� Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: 2006. október 2. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 
6/d. NAPIRENDI PONT: 
Sülysáp Szabadid� S.E. területvásárlási kérelme 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�: Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság tárgyalta a kérelmet, 
kérdésként merült fel, hogy a jelenleg használt S.E. pálya kinek a tulajdonát képezi. Ez a terület a 
Tápióvölgye MGTSZ tulajdona. 
 
A Képvisel�-testület 10 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Sülysáp Szabadid� 
S.E. területvásárlására benyújtott kérelmét. 
 
A Képvisel�-testület a kérelmet méltányolja, de a tulajdonviszonyok pontos ismerete és a távlati 
elképzelések ismerete nélkül jelenleg nem dönt az ügyben. 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt, hogy a tulajdonviszonyok pontos ismeretét tisztázza. 
 
Határid�: 2006. december 31. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
 
 
6/f. NAPIRENDI PONT: 
Árajánlatok az orvosi ügyelet átalakítására 
 
Hozzászólók: Kecser István, Kiss Tamás, Lányi György 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Sülysáp, Losonczi u. 
1. szám alatt lév� Orvosi Ügyelet átalakítására, b�vítésére beadott árajánlatokat és úgy döntött, 
hogy az L-Tervez Kft. (1139 Budapest, Pap Károly u. 22/0.) árajánlatát fogadja el, mely 5.482.399.- 
Ft összeg�. 
 
Felkérik a Polgármester Urat, hogy az L-tervez Kft-vel a szerz�dést a munkálatok elvégzésére kösse 
meg. 
 
Határid�: 2006. október 30. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
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6/g. NAPIRENDI PONT: 
Hunyadi u. - Akácfa u. - Nyárfa u. által határolt terület közvilágítási ügye 
 
Benkó István polgármester:  A Polgármesteri Hivatal M�szaki Csoportja helyszíni felmérést 
végzett és megállapítást nyert, hogy a kérés indokolt, a Hunyadi úton a 44. számú oszlopra indokolt 
a közvilágítási lámpa felszereltetése. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Hunyadi utca – Akácfa 
utca – Nyárfa utca által határolt területre érkezett közvilágítás kérésére vonatkozó beadványt. 
A Polgármesteri Hivatal M�szaki Csoportja 2006. augusztus 10-én helyszíni szemlét tartott, 
melynek során megállapítást nyert, hogy a kérés jogos, a Hunyadi utca 44. számú oszlopára a 
közvilágítást meg kell rendelni. A javaslattal a Képvisel�-testület egyetért. 



 
A Képvisel�-testület felkéri a Polgármester Urat az ÉMÁSZ-szal kötend� szerz�dés aláírására. 
 
Határid�: 2006. október 30. 
Felel�s: PMHIV M�szaki Csoportja 
  a szerz�dés aláírásáért: Benkó István polgármester  
 
6/h. NAPIRENDI PONT: 
Koziczh Zoltánné ingatlanvásárlási ügye  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�: Az elmúlt testületi ülés óta Szilágyi Zoltán részére két címre is 
küldtem felszólítást, az egyik elköltözött felirattal érkezett vissza, a másikat átvette, és reagált is rá, 
melyben azt írja, hogy a szerz�déskötésnek alapvet�en én voltam az akadálya, mert nem 
nyilatkoztam arról, hogy a terület beépíthet�-e, illetve közm�vesített-e vagy sem.  
Dr. Szabó Teréz ügyvéd asszony jelenleg szabadságon van, szeptember 1. napján kezd újra 
dolgozni valószín�leg akkor tudja a szerz�dést elkészíteni. ugyanakkor letétbe kívánja Szilágyi 
Zoltán a vételárel�leget helyezni a Polgármesteri Hivatalban, amit mi nem tudunk vállalni, és az 
Ügyvéd Asszony sem. 
Jelenleg érvényben van egy testületi határozat, amelyben Szilágyi Zoltán lett megjelölve vev�ként, 
részletfizetéssel.  
 
Hozzászólók:Szücsi Csaba, Kecser István 
 
 
Dr. Rehák Attila, az Ügyvédi Iroda képvisel�je: Véleményem szerint ebben az esetben szükséges 
lenne egy póthatárid� kit�zése, hiszen van egy vételi ajánlat, szerz�dés nem került aláírásra . Ha a 
póthatárid� alatt nem köti meg a szerz�dést, akkor vissza kell vonni a határozatot.  
 
Benkó István polgármester: Szilágyi Zoltán már kapott póthatárid�t, amire nem jelentkezett.  
 
 
A Képvisel�-testület 10 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete ismét tárgyalta Kozich Zoltánné vételi 
szándékát a 2385 hrsz-ú önkormányzati ingatlanra vonatkozóan, melyet a 11/2005. (IV.25.) sz. 
határozatával értékesíteni kívánt Szilágyi Zoltán részére, a 13/2006. (I.30.) sz. határozattal az 
ingatlan vételárának részletfizetéséhez is hozzájárult. Mivel a vételár kiegyenlítése a mai napig nem 
történt meg, illetve a szerz�dés megkötésére sem került sor, a Képvisel�-testület úgy döntött, hogy 
határozatait visszavonja, és értékesíti a területet Kozich Zoltánné részére, aki a szerz�dés aláírása 
után a vételárat egyösszegben befizeti a Polgármesteri Hivatal házipénztárába.  
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: 2006. szeptember 29. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 
6/i. NAPIRENDI PONT: 
Varga Zoltán ingatlanvásárlási kérelme  



 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Varga Zoltán és felesége 
Sülysáp, Kossuth L. u. 193. szám alatti lakosok kérelmét, miszerint megvásárolnák a 725/10 hrsz-ú 
önkormányzati tulajdonú ingatlant saját udvaruk b�vítése céljából. 
 
A Képvisel�-testület az ingatlant nem szándékozik értékesíteni Varga Zoltán és felesége részére. 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt, hogy a Képvisel�-testület döntésér�l Varga Zoltánt és feleségét 
értesítse. 
 
Határid�: 2006. szeptember 11. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 
6/j. NAPIRENDI PONT: 
Kérelem kezel�i jog rendezésére (Úri 305/6 hrsz.) 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Úri község 
Polgármesterét�l érkezett kérelmet, mely szerint Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testületének 
hozzájáruló nyilatkozatát kérte az Úri 305/6 hrsz-ú ingatlan (Úri, Víztorony tér) kezel�i jogának az  
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Úri Önkormányzat – mint jogutód – nevére történ� átírásához a Monori Földhivatalnál, mivel a 
Kincstári Vagyoni Igazgatóság ezt követ�en tudja az ingatlant Önkormányzatuk részére tulajdonba 
adni az 58/2005. (IV.04.) Korm. rendelet alapján. 
A Képvisel�-testület a kezel� jog átadásához hozzájárul. 
 
Határid�: 2006. szeptember 15. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
 
6/k. NAPIRENDI PONT: 
Biela Péter Sülysáp, Iskola u. 1. szám alatti lakos kerítés ügye 
 
 
Benkó István polgármester: Az el�terjesztést annyival szeretném kiegészíteni, hogy a M�szaki 
Csoporttól kaptam egy térképet, amit bejelölték, hogy Biela Péter a ház háta mögött építette meg a 
kerítést. Nem értem miért akarják ezt a kerítést az Önkormányzatra hárítani ? 
A Bizottság azt javasolta, hogy fizessük ki az összeget, de véleményem szerint ez elvi kérdés. 
 
Hozzászólók: Lányi György, Kecser István  
 



A Képvisel�-testület 8 nem, 2 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség  Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Biela Péter Sülysáp, 
Iskola u. 1. szám alatti lakos beadványát. Véleménye szerint elkészítette az Önkormányzat 
tulajdonát képez�, a régi Sz�l�si Iskolával határos kerítést, melynek anyagköltsége 16.450.- Ft. 
 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy Biela Péter kérelmét elutasítja, az anyagköltség kifizetését 
nem vállalja. 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt, hogy Biela Pétert a döntésr�l értesítse. 
 
Határid�: 2006. szeptember 11. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 
 
6/l. NAPIRENDI PONT: 
Múzeumi ügyintéz� beadványai 
 
Benkó István polgármester: Kapás József kérésével kapcsolatban, miszerint a sülyi áldozatokról 
(nevezetesen Moóri István f�jegyz�r�l és Eper József irodatisztr�l)  semmilyen formában nincs a 
településen megemlékezve, az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottságnak az a javaslata, hogy a sülyi 
áldozatok neve kerüljön felvésésre a Sápi H�si Emlékm�re. Úgy gondolom, hogy ezzel 
kapcsolatban  a H�si Emlékm� Alapítvány véleményét is ki kellene kérni.  
 
Hozzászólók: Kecser István, Csanádi Gábor, Cseri Péter, Lányi György , Szücsi Csaba , Lukács 
István 

25 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Múzeumi Ügyintéz� 
kérelmét, miszerint a sülyi áldozatokról (Moóri István f�jegyz� és Eper József irodatiszt) 
semmilyen formában nincs a településen megemlékezve. 
 
A Képvisel�-testület felkéri a Jegyz� Asszonyt, hogy vegye fel a kapcsolatot a H�si Emlékm� 
Alapítvánnyal, és az el�terjesztést újratárgyalásra készítse el� a Képvisel�-testület novemberi 
ülésére. 
 
Határid�: 2006. november 11. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 
Benkó István polgármester:  Borzasztó állapotok vannak a Múzeumban.  Lukács Tamás készített 
erre vonatkozóan egy részletes költségvetést. Már említettem, hogy a Múzeum felújítására 
lehet�ség lesz pályázat benyújtására. Véleményem szerint ezt meg kell várni, és utána dönteni az 
átalakításról. 
 



A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta Múzeumi Ügyintéz� 
kérelmét, miszerint a múzeum zsúfoltsága miatt szeretné a gy�jtemény anyagát több helyiségben 
elhelyezni, melyhez szükség lenne a volt pedagógus lakás helyiségeinek megnyitására és 
rendbetételére. 
 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy amennyiben a Múzeum bels� felújítására pályázatot lehet 
benyújtani, a pályázathoz szükséges öner�t biztosítani fogja.  
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt, hogy az el�terjesztést újratárgyalásra a novemberi testületi ülésre 
készítse el�. 
 
Határid�: 2006. november 10. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 
6/m. NAPIRENDI PONT: 
Helyi választási bizottság megválasztása 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

����
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a helyi választási 
bizottság tagjainak megválasztását és egyetért azzal, hogy a 
 
bizottság elnöke:  Horváth Attiláné 
bizottság elnökhelyettese: Horváth Lászlóné 
bizottsági tagok:  Mázás Anna 
    Biess Zoltánné 
    Nagyné Gerzon Éva 
jegyz�könyvvezet�:  Dóráné Ribár Melinda 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: 2006. szeptember 15. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
6/n. NAPIRENDI PONT: 
Köztisztasági rendelet módosítása 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sülysáp Önkormányzat Képvisel�-testületének 



13/2006. (VIII.28.) sz. rendelete 
 

A Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat 17/2004. (VII.12.) sz. 
rendeletének módosítása  

a köztisztaság fenntartásáról 
 
 
 

1. §. A rendelet 7. §. /4/ bekezdése az alábbiak szerint változik: 
7. §. 
/4/ Belterületi utak mentén az ingatlan tulajdonosa (használója) köteles rendszeresen a füves részt 
kaszálni, az árokból a hordalékot kitakarítani, a járdaszakasz melletti nyílt árok és annak m�tárgyai 
(kapubejáró alatti áteresz) tisztításáról, a csapadékvíz zavartalan lefolyását akadályozó anyagok és 
más hulladékok eltávolításáról folyamatosan gondoskodni. 
 
Az ingatlan tulajdonosai (használói) kötelesek az ingatlanukat a nagyközségi követelményeknek 
megfelel�en rendben tartani. Ennek érdekében kötelesek elvégezni az aktuális növényápolási 
feladatokat (pld. f� folyamatos kaszálása, gyomtalanítás, kártev�k és kórokozók elleni védekezés, 
út gyalogjárda mellé ültetett gyümölcsfák, bokrok, valamint az épület fölé nyúló, közlekedést, 
kilátást és légvezetéket zavaró faágak, bokrok folyamatos nyesését. Az ilyen jelleg� szemetet az 
úttesten elteríteni, elhelyezni tilos.  
 
3. §. A rendelet 20. §. /3/ bekezdése az alábbiak szerint változik. 
/3/ Az önkormányzati rendeletben foglaltak megszeg�ivel szemben – tettenérés esetén – 500.- Ft-tól 
10.000.- Ft-ig terjed� helyszíni bírság szabható ki. Ha a tetten ért személy a helyszíni bírságot a 
rendelkezésére álló 30 napos határid� elteltét�l számított 15 napon belül nem fizeti meg, vele 
szemben szabálysértési végrehajtási eljárást kell lefolytatni. 
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3.§. Jelen rendelet kihirdetését követ� napon lép hatályba. 
 
4.§. 
/1/ A rendelet további részei változatlanok maradnak. 
/2/ A rendelet kihirdetésér�l az SZMSZ-ben meghatározott, helyben szokásos módon a jegyz� 
gondoskodik. 
 
 
Sülysáp, 2006. .................hó ............. nap  
 
 
 Gulyásné dr. Gál Ilona    Benkó István 
  jegyz�      polgármester  
 
 
EGYÉB BEJELENTÉSEK: 
 
Benkó István polgármester :  

�  A sz�l�si ággal kapcsolatban az átépítés sürg�sségét ismét felvetem, ugyanis a vasút a rogra 
csövet kérésünkre 2 éve 1 m-rel mélyebbre tette, amihez hozzá kell építeni az út-átereszeinket, 
ehhez a tervek rendelkezésre állnak, sajnos a Képvisel�-testület a megoldáshoz pénzt, eszközt 
nem szavazott meg. 

�  A Tápió-Hajta Vízgazdálkodási Társulat levelét már  felolvastam. A kotrás azonnal fontos lenne, 
mivel Sülysáp hosszú vízgy�jt� völgyei pillanatok alatt megtöltik a Tápió medrét és lakóházak 
kerülnek veszélybe.  



�  Az iskolabusz ügyében a Képvisel�-testület által hozott határozatokat mind végrehajtottam. 
Elkészültek a buszmegállók, kiraktuk a buszmegálló táblákat, ami közel 2 mFt-ba került, 
többször próbajáratot eszközöltünk, várjuk az eredményeket, hogy hány gyermek ül buszra. A 
VOLÁN-hoz a Jegyz� Asszony megírta a kérelmet az iskolabusz beindítására. 

�  Kiderült, hogy a szeméttelep tulajdonjogának nagy része Kecser István és felesége tulajdonában 
van. Fontos lenne a tulajdonjogot miel�bb rendezni, mert a rekultivációs terveket egyébként a 
megbízott tervez�i cég csak a mi költségeinkre tudja megtervezni, tehát fontos, hogy miel�bb az 
Önkormányzat tulajdonába kerüljön a szeméttelep. Ebben az esetben a költségeket a Duna-
Tiszaközi Szilárdhulladék Projekt cég fedezi.  . 

�  A szennyvíztisztító helyének tulajdonjoga is rendezetlen, az osztatlan közös tulajdonosokkal egy 
közös megállapodás született, hogy hozzájárulunk az erd� letermeléséhez, az általuk 
meghatározott megosztási formulákhoz, most viszont azt a tájékoztatást kaptam az ügy 
intéz�jét�l, Kárpáti Úrtól, hogy nem akarják aláírni a megállapodás szerinti hozzájárulásokat. 

�  Megdöbbenve vettem kézhez a Faluszolga Kft. VÍZM�-vel kapcsolatos kimutatását, melyben a 
VÍZM� m�ködése mínuszokat mutat és f�leg azt, hogy a könyvel�i cég, akit nem bíztunk meg, 
különböz� leírásokat, amortizálásokat eszközöljön. Ennek a cégnek szerintem nincs joga, csak 
ha erre megbízást kap az Önkormányzattól.  

�  A parlagf�-írtással kapcsolatban több esetben bejárást végeztünk az ügyre illetékes el�adókkal, 
melyet több ízben átadtunk Balogh Levente úrnak, és sajnos a levélben feltett kérdésre sem 
válaszolt, ugyanis azt kérdeztük meg, hogy el tudja-e végezni id�re a parlagf� levágását. Sajnos 
szerintem nagyon gyatrán m�ködik a parlagf�írtási akció, de választ sem kapunk az írásos 
kérdéseinkre. 

�  A Dózsa György úti  „fekv�rend�rrel” kapcsolatban, melyet az Ebm Hungary Kft. épített meg, a 
számlákat kézhez kaptam, mely 300 eFt-ba került. A gyártó és kivitelez� céget felhívtam, és 
durván a  „fekv�rend�r”  métere ÁFÁ-val együtt 40 eFt-ba kerül. 
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�  A mai ülésen a Képvisel�-testület megszavazta, hogy 200 eFt felett nem intézhetem az utalást, 
ebb�l kifolyólag vannak dolgok, melyeket most le kell rendezni: a  belvíz ügyben nyertünk vis 
maior pályázaton 3,4 mFt-ot, ennek a munkálataira még kb. 1,2 mFt-os számlákat kell 
kifizetnünk. Ezek a munkák elvégzésre kerültek. Az Úri út és az állomás közti járda tönkre volt 
téve, balesetveszélyes volt. Több lakossági észrevételt kaptam miatta. Kaptunk egy igen kedvez� 
árajánlatot br. 2400.- Ft/m2. A járda hossza 250 fm, amit le kell aszfaltozni, jelen pillanatban 
végzik a munkát, 727 eFt értékben. Kérem a Képvisel�-testületet, szíveskedjenek megszavazni 
ennek kifizetését, vagy szorítkozzanak az 5mFt-os keretemre. 

 
 
A Képvisel�-testület 9 igen, 2 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete szóbeli el�terjesztés alapján 
megtárgyalta az Úri út és az állomás közötti járda balesetveszélyes állapotát. 
 
Mivel a Polgármester Úr saját hatáskörben intézkedett a járda helyreállításáról, így a Képvisel�-
testület utólag beleegyezését adja a 250 m hosszú járda leaszfaltozására. A munkálatok elkészültek, 
a számla összege 727 eFt, melynek kiegyenlítéséhez a Képvisel�-testület hozzájárul. 
 
Határid�: 2006. szeptember 11. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 
 
A Képvisel�-testület 10 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 2006. február 19-én vis maior pályázatot nyújtott be 
belvízkárok elhárítására, mely pályázaton 3,4 mFt került elnyerésre. A munkálatok elvégzésre 
kerültek, viszont még 1.241.200.- Ft számla vár kifizetésre, melyhez a Polgármester Úr kérte a 
Képvisel�-testület beleegyezését.  
 
A Képvisel�-testület egyetért a fenti összeg kifizetésével. Megbízza a Polgármester Urat a 
szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: 2006. szeptember 15.   
Felel�s: Benkó István polgármester   
 
 
 
Cseri Péter : A Mátyás király utcai Óvoda területnagyobbodásával a feladatok is megn�ttek, ezért 
az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság javasolja a T. Képvisel�-testületnek, hogy az ott lév� 6 
órás ételmelegít� státuszt 8 órásra növelje meg. Az épület nagysága kb. 140 m2-re n�tt.  
 
Bálint Sándorné, az Összevont Napköziotthonos Óvoda vezet�je:  Nem a létszám n�tt, hanem 
amennyivel n�tt az épület az mind az ÁNTSZ ellen�rzése alá tartozó dolog. Arról van szó, hogy 
sokkal több a csempézett rész, ami fert�tlenítésre szorul  A dolgozók váltásban vannak, a dajka 
feladatokat is ellátják.  
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A Képvisel�-testület 1 nem, 10 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete megtárgyalta a Mátyás király úti 
Óvoda  6 órás ételmelegít� státuszának 8 órásra történ� növelését, mellyel egyetért. 
 
 
Felkérik az Óvoda Vezet�jét az emeléssel kapcsolatos teend�k elvégzésére. 
 
Határid�: 2006. szeptember 11. 
Felel�s: Bálint Sándorné, az Összevont Napköziotthonos Óvoda vezet�je 
 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete egyetért azzal, hogy a következ�, 
munkaterv szerinti ülés ne 2006. szeptember 25-én, hanem 2006. szeptember 18-án 17.00 órakor 
kerüljön megtartásra. 
 
Határid�: 2006. szeptember 18. 
Felel�s: Benkó István polgármester  
 



 
Benkó István polgármester: Több hozzászólás nem lévén megköszöni az ülésen való részvételt, 
aktivitást, és az ülést berekesztette. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

                 Gulyásné dr. Gál Ilona               Benkó István 
                           jegyz�                                                                     polgármester  
 
 
 
 
 
                                                        Jegyz�könyv-hitelesít�: 
 
 
                                                     Zemen József 
                                                            települési képvisel� 
 


